
Udkast til Socialudvalgets høringssvar vedr. Københavns Kommunes Indkøbspolitik 2019-2022 

Socialudvalget har modtaget Københavns Kommunes indkøbspolitik 2019-2022 i høring. 

Socialudvalget finder det positivt, at der, udover fokus på at reducerede omkostninger fortsat skal bidrage 

med effektiviseringer, også tages hensyn til sociale forhold, klima og miljø, samt innovation og vækst. 

Det er ligeledes vigtigt, at indkøbspolitikken fortsat giver mulighed for at foretage indkøb sammen med en 

borger som led i en pædagogisk eller terapeutisk proces. Målet er at 95 pct. af alle kommunens indkøb skal 

være bestilt gennem den elektronisk understøttede indkøbsløsning Kvantum Indkøb ved udgangen af 2021, 

hvilket vurderes at give plads til de pædagogiske indkøb i Socialforvaltningen.  

Socialudvalget har ikke yderligere bemærkninger til Københavns Kommunes Indkøbspolitik 2019-2022. 

På vegne af Socialudvalget, Mia Nyegaard 

 


